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του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 8/2024                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 

Έγκριση της υπ’ αριθ. 2/2024 απόφασης του 

Δ/κού Συμβουλίου του Ν.Π. με την επωνυμία 

«Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης 

(Κ.Ε.ΠΑ.) Δήμου Βέροιας», επί του ετησίου  

προγράμματος δράσης, του προϋπολογισμού και 

του ολοκληρωμένου προγράμματος δράσης, έτους 

2023 

 

Σήμερα 17 Ιανουαρίου του έτους 2024 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 

Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 

12-1-2024 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους 

Προέδρους Δημοτικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 

του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκαν με αυτές του άρθρου 6 του ν.5056/2023. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 

επί συνόλου 35 μελών βρέθηκαν παρόντα 34 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Β.Παπαδόπουλος, 2) Κ.Γρηγοριάδης 3) Σ.Ασλάνογλου, 4) 

Λ.Ασλανίδης, 5) Γ.Τσιλογιάννης, 6) Μ.Χασιώτης, 7) Σ.Διαμάντης, 

8) Γ.Μιχαηλίδης, 9) Α.Τσαχουρίδης, 10) Μ.Τζαφερόπουλος, 11) 

Κ.Βασιλειάδης 12) Χ.Βοργιάδης, 13) Κ.Ρίζος, 14) 

Ι.Παπαδόπουλος, 15) Κ.Σαμανίδης, 16) Η.Τσιφλίδης 17) 

Ε.Κελεσίδης, 18) Α.Λαζαρίδης, 19) Π.Βασιλείου, 20) Α.Δέλλας, 

21) Κ.Παλουκίδης, 22) Μ.Σουμελίδης, 23) Α.Βενιόπουλος, 24) 

Α.Σακαλής, 25) Π.Ντάγκα, 26) Γ.Μαλούτας, 27) Χ.Μακρίδης, 28) 

Ν.Λουκίδης, 29) Θ.Κορωνάς, 30) Π.Σπυρόπουλος, 31) 

Α.Χατζησαλάτας, 32) Θ.Θεοδωρίδης, 33) Π.Παπαδίνα, 34) 

Π.Χατζησάββας. 

Λ.Ακριβόπουλος 

                 Παρόντες πρόεδροι και εκπρόσωποι Κοινοτήτων                                                                
Ε.Ταϊπλιάδου, Γ.Φαρσαρώτος, Η.Καραμήτσος, Π.Στεργιοπούλου, Σ.Παπά, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Καραγιάννης, 

Β.Παπαδόπουλος 

Απόντες πρόεδροι & εκπρόσωποι Κοινοτήτων 
Σ.Κωτσιαντής, Γ.Σίτας, Ε.Χειμωνόπουλος, Η.Σοφιανίδης, Π.Ποταμόπουλος, Κ.Τζήμας, Ν.Μαργαριτόπουλος, 

Χ.Τσανασίδης, Χ.Κεχαΐδης, Ι.Βοργιατζίδης, Α.Τσιφλίδης, Σ.Παπαδοπούλου, Ν.Καραμητσιόπουλος, 

Μ.Λαμπριανίδης, Α.Τσαπράνης, Ν.Καρατζίδης, Ι.Σιδηρόπουλος, Σ.Ζιώγας, Ν.Παπαβασιλείου, Κ.Γκαράβελης 

 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 8/2024 απόφασης αποχώρησε ο κ. Μ.Σουμελίδης 

2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 17/2024 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Βενιόπουλος 

3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 21/2024 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ.Βασιλειάδης 

4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 22/2024 απόφασης αποχώρησε ο κ. Θ.Θεοδωρίδης 

5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 23/2024 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Σακαλής 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 

του συμβουλίου το από 11-1-2024 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου Κωνσταντίνου Βοργιαζίδη, 

που έχει ως εξής: 

 Το Διοικητικό Συμβούλιο της Κοινωφελούς Επιχείρησης με την επωνυμία «Κοινωφελής 

Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου Βέροιας» με την αριθ. 2/2024 απόφασή του 

ενέκρινε το Ετήσιο Πρόγραμμα Δράσης, την Εισηγητική Έκθεση του Δ/κού Συμβουλίου, τον 

Προϋπ/σμό και το Ολοκληρωμένο Πρόγραμμα Δράσης της επιχείρησης, έτους 2024.  

………………………………………………..……………………………………….. 

Με τις διατάξεις των παρακάτω άρθρων του ν. 3463/2006, όπως τροποποιήθηκαν και 

ισχύουν, προβλέπεται ότι: 

«Άρθρο 256 ΄Εγκριση αποφάσεων΄΄. 1. Οι αποφάσεις του διοικητικού συμβουλίου της 

επιχείρησης εγκρίνονται από το δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο, αν αυτές αφορούν: 

α) Την ψήφιση του προϋπολογισμού, του ισολογισμού και της έκθεσης πεπραγμένων. 

β) Την αγορά ή εκποίηση ακινήτων ή την επιβάρυνση αυτών με εμπράγματο δικαίωμα. 

γ) Τη διάθεση των καθαρών κερδών ή τη διενέργεια επενδύσεων. 

δ) Την αύξηση του κεφαλαίου της επιχείρησης. 

ε) Τη συγχώνευση ή τη λύση της επιχείρησης. 

στ) Τη σύναψη δανείων και  

ζ) Την έγκριση των κανονισμών του επομένου άρθρου. 

2. Για τη νόμιμη λήψη ή έγκριση των αποφάσεων της παρ. 1, πλην της έγκρισης του 

προϋπολογισμού, απαιτείται η πλειοψηφία του συνόλου των μελών του αντίστοιχου συμβουλίου. 

Για την έγκριση του προϋπολογισμού, η συζήτηση και ψήφιση διεξάγονται επί του προϋπολογισμού 

που έχει ψηφίσει το διοικητικό συμβούλιο της επιχείρησης και επί των εναλλακτικών προτάσεων 

των δημοτικών παρατάξεων ή δημοτικών συμβούλων που υποβλήθηκαν και οι οποίες συνοδεύονται 

από αιτιολογική έκθεση αυτών και εισήγηση της οικονομικής υπηρεσίας του δήμου. Κατά τη 

σύνταξη των προτάσεων από τις ενδιαφερόμενες παρατάξεις ή δημοτικούς συμβούλους και της 

εισήγησης της οικονομικής υπηρεσίας του δήμου, η κοινωφελής επιχείρηση παρέχει κάθε σχετικό 

στοιχείο που της ζητείται. Έγκυρες θεωρούνται οι ψήφοι υπέρ συγκεκριμένης πρότασης, είτε υπέρ 

του προϋπολογισμού που κατατέθηκε από το διοικητικό συμβούλιο της επιχείρησης, είτε υπέρ 

κάποιας εναλλακτικής πρότασης. Οι λευκές ψήφοι δεν λαμβάνονται υπόψη για τον υπολογισμό της 

πλειοψηφίας. Η πρόταση που συγκεντρώνει την απόλυτη πλειοψηφία των παρόντων μελών του 

δημοτικού συμβουλίου συνιστά τον εγκεκριμένο προϋπολογισμό της κοινωφελούς επιχείρησης. Αν 

καμία πρόταση δεν συγκεντρώσει την απόλυτη πλειοψηφία των παρόντων μελών του δημοτικού 

συμβουλίου, η ψηφοφορία επαναλαμβάνεται μεταξύ των δύο (2) πρώτων σε ψήφους προτάσεων 

και θεωρείται εγκεκριμένη η πρόταση που λαμβάνει τις περισσότερες ψήφους επί των παρόντων 

3. Η έγκριση παρέχεται μέσα σε ένα (1) μήνα από τότε που κοινοποιήθηκε η απόφαση στο 

δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο. Αν περάσει άπρακτη η προθεσμία αυτή, θεωρείται ότι η απόφαση 

του διοικητικού συμβουλίου έχει εγκριθεί.». 

Άρθρο 260 ΄΄Διαχείριση΄΄. (..)3. Η έγκριση του προϋπολογισμού της επιχειρήσεως από το 

δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο, λαμβάνει χώρα το αργότερο εντός μηνός από την ψήφιση του 

προϋπολογισμού του οικείου ΟΤΑ. Τα άρθρα 158 και 160, περί δαπανών και διάρκειας της ισχύος 

του προϋπολογισμού, εφαρμόζονται αναλόγως από τις κοινωφελείς επιχειρήσεις.». (..)». 

Επίσης, με την παρ. 1&2 του άρθρου 4 (Όργανα και διαδικασία κατάρτισης των ετήσιων 

προγραμμάτων δράσης) του Π.Δ. 185/2007 (Α΄221) «Όργανα και διαδικασία κατάρτισης, 

παρακολούθησης και αξιολόγησης των επιχειρησιακών προγραμμάτων των Οργανισμών Τοπικής 

Αυτοδιοίκησης (Ο.Τ.Α.) α΄ βαθμού» ορίζεται ότι: 

«1.Το επιχειρησιακό πρόγραμμα εξειδικεύεται σε ετήσιο πρόγραμμα δράσης του Δήμου και 

σε ετήσια προγράμματα δράσης των Νομικών Προσώπων του, τα οποία καταρτίζονται κάθε έτος 

της δημοτικής περιόδου, μαζί με τον ετήσιο προϋπολογισμό αυτών. Ο ετήσιος προϋπολογισμός του 

Δήμου και των Νομικών Προσώπων του καλύπτει τις δράσεις που προβλέπονται στο αντίστοιχο 

ετήσιο πρόγραμμα δράσης. 

2. (..) Το ετήσιο πρόγραμμα δράσης των δημοτικών ιδρυμάτων καταρτίζεται από την 

εκτελεστική επιτροπή τους και εγκρίνεται από το διοικητικό συμβούλιο αυτών. Το ετήσιο 
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πρόγραμμα δράσης των λοιπών νομικών προσώπων του δήμου καταρτίζεται από τον πρόεδρο και 

εγκρίνεται από το διοικητικό συμβούλιο αυτών.». 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το συμβούλιο για την έγκριση ή μη της υπ’ αριθ. 

2/2024 απόφασης του Διοικητικού Συμβουλίου της παραπάνω επιχείρησης.Και κάλεσε το 

συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Ρίζος: Καταθέτουμε σήμερα όλα τα στοιχεία προς έγκριση ή μη του διοικητικού συμβουλίου 

της ΚΕΠΑ επί του ετήσιου προγράμματος δράσης του προϋπολογισμού και του ολοκληρωμένου 

προγράμματος δράσης έτους 2024. Τα συνολικά έξοδα της επιχείρησης για το 2024 προβλέπεται 

να ανέλθουν στο ποσό του 1.286.000€. Τα συνολικά έσοδα της ΚΕΠΑ προβλέπεται να ανέλθουν 

κατά 336.000€ και αυτά προέρχονται από έσοδα παροχής υπηρεσιών, όπως από την μουσική 

εκπαίδευση, ειδικές επιδοτήσεις και επιχορηγήσεις (προγράμματα ΑΜΕΑ και ΟΑΕΔ), ενοικιάσεις 

χώρων που διαχειρίζεται η ΚΕΠΑ (πάρκινγκ, θέατρα) και τα χρηματικά διαθέσιμα στο ταμείο.  

Η ΚΕΠΑ διατήρησε για ακόμη μία χρονιά αμετάβλητο τα ύψος των διδάκτρων, με σύνολο 

μαθητών άνω τους 750. Έχει εισπράξει μέχρι σήμερα το ποσοστό 99,97% των διδάκτρων για το 

έτος 2023 και ποσοστό 82,47% των προβλεφθέντων εσόδων από ίδια έσοδα εκτός της 

χρηματοδότησης του Δήμου Βέροιας. Η διαφορά εσόδων-εξόδων που πρέπει να καλυφθεί από την 

χρηματοδότηση του Δήμου Βέροιας είναι 850.000€ τα οποία έχουν και μέσω υπηρεσίας και 

διοίκησης της ΚΕΠΑ και Δήμου συμφωνηθεί σε αυτό το επίπεδο.  

Τα έξοδα προσωπικού ανέρχονται σε 750.000€ περίπου. Από φόρους και τέλη 55.000€. Από 

μακροπρόθεσμες υποχρεώσεις της ΔΕΤΟΠΟΚΑ 40.000€. Για καύσιμα και γραφική ύλη 80.000€ 

και υποτοφίες, λειτουργία βιβλιοθηκών, συντήρηση ανελκυστήρων, ηχοφωτιστικού εξοπλισμού 

και ανεξόφλητες υποχρεώσεις του 2023 80.000€ και άλλα μικρότερα ποσά.  

Συνολικά για όλες τις δράσεις της επιχείρησης, δράσεις ωδείου, σχολή χορού, εικαστικών, 

φεστιβάλ κιθάρας, Εύηχης Πόλης, καλοκαιρινών εκδηλώσεων και σε χωριά του Δήμου Βέροιας, 

φεστιβάλ dance competition, θερινός κινηματογράφος, φεστιβάλ ΑΙΓΩΝ έχουν προβλεφθεί 

104.000€ 

Τεκμηριώνεται η υλοποίηση του προϋπολογισμού έτους 2024.  

Η πρόθεσή μας είναι να διατηρήσουμε όλα τα φεστιβάλ που έχουν ήδη καθιερωθεί και 

προσθέτουμε νέες δράσεις όπως: 1ο Φεστιβάλ τέχνης και πολιτισμού, 1ο πανελλήνιο φεστιβάλ 

ρεμπέτικου τραγουδιού που δεν καταφέραμε να υλοποιήσουμε το 2023, 1ο Φεστιβάλ γεύσεων street 

food festival, 1ο street art festival και 1ο Φεστιβάλ ντοκιμαντέρ. Το κοινό πάντα έρχεται κοντά μας 

όταν κάτι πρωτοποριακό συμβαίνει στον κόσμο της τέχνης.  

Στόχος της ΚΕΠΑ είναι η κοινωνική διάσταση της τέχνης, η λειτουργία ενός πολιτιστικού 

φορέα που όλοι μαζί οι πολίτες, από θεατές γίνονται συνεργοί στην δημιουργία κάθε πολιτιστικής 

προσπάθειας. 

Παλουκίδης: Πως γίνεται και δεσμεύουμε ετήσιο πρόγραμμα του προϋπολογισμού; 

Ρίζος:  Σε όλες τις επιχειρήσεις αυτό συμβαίνει. Ο προϋπολογισμός βασίζεται στα στοιχεία 

που έχουμε τον προηγούμενο χρόνο. 

Παλουκίδης: Στις δράσεις; 

Ρίζος: Στις δράσεις έχουμε επίσης προϋπολογισμό αλλά στην πορεία του χρόνου βλέπουμε 

αν κάποια χρήματα χρειαστούν επιπλέον για μία δράση ή κάποια άλλη λιγότερα. Κάποιες δράσεις 

δεν τις κάνουμε αν δεν έχουμε τα χρήματα. Επιδιορθώσαμε υποδομές και δεν έμειναν περισσότερα 

χρήματα για επιπλέον δράσεις. Ελπίζουμε αυτή τη χρονιά να είμαστε σε καλύτερο επίπεδο.  

Παλουκίδης: Εάν ένας νέος πρόεδρος ή τα διοικητικά μέλη ήταν καινούργια θα είχαν πιο 

καινοτόμες ιδέες; Γιατί δεν γίνεται όλο αυτό όταν θα υπάρχει νέο Διοικητικό Συμβούλιο.    

 Ρίζος: Ο προϋπολογισμός πρέπει να γίνει. Είναι έτοιμος από το τέλος του έτους. Η 

διαδικασία προετοιμασίας του συγκεκριμένου θέματος είναι χρονοβόρα.  

Εάν θέλει να προσθέσει κάτι και ο κ.Ταρατσίδης, παρακαλώ να το πει. 

Κορωνάς: H δική σας διαφωνία στο παρελθόν πρόεδρε, ήταν ότι η ΚΕΠΑ δεν είναι ενός 

ανδρός αρχή. To νέο διοικητικό συμβούλιο της ΚΕΠΑ θα είναι αυτό το οποίο θα καταρτίσει και το 

πρόγραμμα δράσης του 2024 ενώ σήμερα μας φέρνετε τον προϋπολογισμό του 2024 μαζί με το 

πρόγραμμα δράσης. 

Το παλιό διοικητικό συμβούλιο δεν θα ισχύει και θα κληθεί να εφαρμόσει το πρόγραμμα 

και τον  προϋπολογισμό του παλιού διοικητικού συμβουλίου.  
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Γιατί δεν περιμένετε ενώ προσυμφωνήσατε το ποσό ενώ δεν έχει ψηφιστεί ο 

προϋπολογισμός του Δήμου Βέροιας; Το ποσό δεν είναι σίγουρο. 

Το ποσό των 850.000€ είναι το ίδιο με πέρυσι η υπάρχει αύξηση;  

Θα πάρετε και άλλα χρήματα από χρηματοδότηση του Δήμου Βέροιας; Αναφέρει ότι έχετε 

εισπράξει. Οι δράσεις οι οποίες θα γίνουν τον Ιανουάριο (μπαλέτα Κρακοβίας) είναι μετακλητές ή 

είναι παραγωγής της ΚΕΠΑ και θα πρέπει να υλοποιηθούν;  

Όσον αφορά τα νέα φεστιβάλ (ρεμπέτικου, street food, street art festival, ντοκιμαντέρ) είναι 

πολύ γενικά. Ποιος θα είναι υπεύθυνος έργου; Για το ντοκιμαντέρ χρειάζεται κάποιος ειδικός ώστε 

να γνωρίσει και να το οργανώσει ανάλογα.  

Tο street food festival to κάνουν όλοι οι πόλεις. Το δικό μας θα έχει κάτι ιδιαίτερο; Θα είναι 

συνδεδεμένο με το μοσχαρίσιο κρέας που είμαστε πρώτος νομός σε παραγωγή; 

Ποιος θα είναι υπεύθυνος του έργου «Η μουσική στη ζωή των παιδιών με αισθητηριακές  

αναπηρίες, ειδικές ανάγκες και μαθησιακές δυσκολίες.  

Αναφέρει το εισηγητικό, να ασκηθεί πίεση στο Υπουργείο Πολιτισμού που σε αντίθεση με 

το Υπουργείο Παιδείας  δεν έχει προσαρμόσει τις σπουδές που εποπτεύει στις ανάγκες των παιδιών.  

Τι δεν έχει κάνει το Υπουργείο Πολιτισμού που το έχει κάνει το Υπουργείο Παιδείας; 

Αναφέρεται στα έξοδα του προϋπολογισμού ότι έχουμε αποδοχές 6 αργαζομένων από το 

πρόγραμμα 55-67 70.000€. Τι ειδικότητες έχουν;  

Τακτικές αποδοχές νομικού συμβούλου 28.387€. Επειδή πριν 3 έτη ήμουν στην ίδια θέση, 

οι αμοιβές αυτές ήταν στο ποσό των 12.000€. Γιατί έχουν αυξηθεί τόσο οι αποδοχές;  

Αναδρομικά προηγούμενων ετών 20.200€. Είναι από δικαστική απόφαση ή απόφαση της 

ΚΕΠΑ;  

Ο κωδικός 82 στα έξοδα 00097 υποχρεώσεις προηγούμενων ετών 59200. Τι περιλαμβάνουν 

αυτές οι υποχρεώσεις;  

Τι μεταφέρεται ως παρελθόντα οικονομικά έξοδα και έσοδα; 

Ρίζος: Στο έργο «Η μουσική στη ζωή των παιδιών με αισθητηριακές  αναπηρίες, ειδικές 

ανάγκες και μαθησιακές δυσκολίες» είναι μία πρόταση της κ.Φιρτινίδου (καθηγήτριας πιάνου στην 

ΚΕΠΑ). Έρχεται σε επαφή με καθηγητές από πανεπιστήμια που ασχολούνται με το αντικείμενο με 

σκοπό να συμμετάσχουν στην διημερίδα ώστε να ασχοληθούμε σοβαρά με το αντικείμενο των 

παιδιών με ειδικές ανάγκες. Το Υπουργείο δεν ασχολείται ιδιαιτέρως με το συγκεκριμένο θέμα 

Όσον αφορά το θέμα του ντοκιμαντέρ, υπάρχει καλλιτεχνικός διευθυντής ο οποίος θα το 

οργανώσει και θα υπάρχει θέμα που θα καταρτιστεί από το καινούργιο Δ.Σ.  Παλαιότερα είχα κάνει 

προτάσεις που δεν εισακούστηκαν ποτέ.  

Δημήτριος Ταρατσίδης (Προϊστάμενος Διεύθυνσης Οικονομικών και Διοικητικών ΚΕΠΑ): 

Δεν έχουμε κάποιο υπόλοιπο του 2023 να πάρουμε από τον Δήμο Βέροιας. Από τα έσοδα που είναι 

δύσκολο να εισπραχθούν, εισπράξαμε το 82% από τον Δήμο Βέροιας.  

Όσον αφορά το ετήσιο πρόγραμμα δράσης και τον προϋπολογισμό μπορούν να 

τροποποιηθούν από το νέο Δ.Σ. εφόσον το κρίνει αυτό.  

Η αμοιβή του νομικού συμβούλου ήταν η αμοιβή του όση είπατε διότι τότε δεν ήταν παρά 

Αρείου Πάγου και πληρώνονταν με το ενιαίο μισθολόγιο, δεν είναι δικαστική απόφαση και 

συμπεριλαμβάνουν ασφαλιστικές εισφορές. Προέκυψαν από αυτές τις αυξήσεις που δόθηκαν και η 

υπηρεσία μετά από αίτηση του κ.Σαββουλίδη μελέτησε, τις έγραψε στον προϋπολογισμό.  

Έχει ψηφιστεί καινούργιος κώδικας δικηγόρων. 

Τα 59.000€ αφορούν τις πληρωμές. Δεν ακολουθούμε ακριβώς την ονομασία που δίνει ο 

Δήμος Βέροιας στους κωδικούς. Είναι αυτά που υπολογίσαμε ότι θα έχουμε απλήρωτους 

προμηθευτές, στις 31 Δεκεμβρίου και στις αρχές Φεβρουαρίου θα γίνει επανέλεγχος στον 

προϋπολογισμό και θα γίνει τροποποίηση με το νέο Δ.Σ. 

Τα άτομα στο πρόγραμμα των 55-67 απαρτίζουν ένας ηλεκτρολόγος ο οποίος συμμετέχει 

στις εκδηλώσεις, μία βιβλιοθηκονόμος και άλλοι 4 υπάλληλοι γραφείου που ενισχύουν την δράση 

της επιχείρησης και τέλος ένα άτομο ΑΜΕΑ. 

Μακρίδης: Oι δαπάνες που καταβάλλονται και αφορούν αυτόν τον προϋπολογισμό, έτσι θα 

πρέπει να γίνεται η διαδικασία; Πριν τον ψηφίσουμε;  

Εάν οι δαπάνες εσόδων-εξόδων πριν τις εγκρίνει το Δ.Σ. πληρώνονται, θεωρείτε ότι είναι 

σωστή η διαδικασία; 
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Ρίζος: Θα μείνουν απλήρωτοι οι υπάλληλοι; Γκρεμίστηκε μία σκηνή, δεν θα διορθωθεί;  

Μακρίδης: Γιατί γίνονται τόσες πολλές δαπάνες σε 10 μέρες; 

Ρίζος: Που το διαπιστώσατε αυτό; 

Μακρίδης: Έχω μία μπροστά μου όπως τα 20.000€ του Νομικού συμβούλου από το 

ΔΙΑΥΓΕΙΑ. 

Ρίζος: Δεν έχουν πληρωθεί. 

Μακρίδης: Είναι εφικτό να αναγράφονται σε κάθε δράση του προγράμματος, το κόστος των 

εσοδών και εξόδων. 

Το 18% δεν έχει εισπραχθεί τότε που συντάχθηκε. Μέχρι τώρα έχει εισπραχθεί; Το ποσό 

που υπολογίζεται στον προϋπολογισμό έχει αφαιρεθεί από την επιχορήγηση;  

Δημήτριος Ταρατσίδης (Προϊστάμενος Διεύθυνσης Οικονομικών και Διοικητικών 

Υπηρεσιών ΚΕΠΑ): Εάν επανελέγξουμε και δούμε ότι τα πήγαμε καλύτερα από τα προβλεπόμενα, 

τότε αυτό το ποσό θα αποφασίσουμε τι θα το κάνουμε. Συνήθως το βάζουμε στο αποθεματικό. Εάν 

τα πράγματα δεν πήγαν όπως τα προβλέψαμε αυτό το ποσό θα πρέπει να δούμε από πού θα το 

κόψουμε.  

Ρίζος: Δεν είναι εύκολο να καθορίσουμε το κόστος των δράσεων ξεχωριστά. Έχουμε ένα 

συνολικό ποσό που μπορούμε να το διαθέσουμε για όλες τις δράσεις. Αυτά είναι προτάσεις που τα 

θέτουμε για έγκριση. Μακάρι να μπορέσουμε να τις πραγματοποιήσουμε όλες, εάν όχι αυτό 

σημαίνει ότι δεν μας έφτασαν τα χρήματα.  

Κορωνάς: Θεωρώ λάθος την χρονική συγκυρία που έρχεται ως θέμα το πρόγραμμα δράσης 

και προϋπολογισμός και θα έπρεπε να είναι μία ζύμωση του νέου Δ.Σ. Είναι βέβαιο θα είστε 

πρόεδρος για ακόμη μία φορά, παρόλα αυτά θα υπάρχουν και κάποιες φωνές οι οποίες θα θέλουν 

να κάνουν και τις δικές τους προτάσεις. Δεν σημαίνει ότι επειδή θα είναι ο ίδιος πρόεδρος θα 

τηρηθεί και πρέπει να τηρηθεί το ίδιο πρόγραμμα.  

Οι πρόεδροι και οι Κοινότητες δυστυχώς είναι οι φτωχοί συγγενείς της Δημοτικής 

Κοινότητας Βέροιας. Πουθενά στο πρόγραμμα δράσης αλλά και στον προϋπολογισμό δεν γίνεται 

γενική αναφορά πως θα γίνει κάποιο φεστιβάλ στις Δημοτικές Κοινότητες.  

Σας θυμίζω ότι το 2019-2021 όταν ήμουν εγώ πρόεδρος η ΚΕΠΑ είχε χρηματοδοτήσει 

μεγάλα φεστιβάλ, όπως το φεστιβάλ δασών τα οποία έγιναν μόνο στις Δημοτικές Κοινότητες του 

Δήμου Βέροιας, με συναυλία του Bregovic στο Ξηρολίβαδο και ο Δήμαρχος Βέροιας απαντώντας 

στο κοινό  γεμάτος χαρά, είπε ότι θα κάνουμε συναυλία και στο Σέλι που δεν έγινε κάτι τέτοιο.  

Στο Μακροχώρι είχαμε κάνει τις νότες δροσιάς. Φεστιβάλ και τα Χριστούγεννα.  

Όσον αφορά το πρόγραμμα, δεν προκύπτει καμία ιδιομορφία και ιδιαιτερότητα των 

φεστιβάλ (street art και νέων) σε σχέση με την δική μας πολιτιστική κληρονομιά. Τα φεστιβάλ 

πρέπει να γίνουν από γνώστες του αντικειμένου.  

Δεν υπάρχει στον προϋπολογισμό κονδύλι για την επικοινωνία. Η ΚΕΠΑ και του πρώην 

ΚΑΠΑ ήταν πόλος έλξης τουριστικών επισκεπτών. Τo facebook και το Instagram στους νέους που 

είναι target groop έχει μεγάλη απήχηση. Δεν υπάρχει ζύμωση και ουσιαστική δουλειά αλλά γενικά 

και αόριστα γίνονται όλα. 

Θα δώσω λευκή ψήφο. 

Χατζησάββας: Αναγνωρίζουμε το έργο που παρέχεται από τους εργαζόμενους της ΚΕΠΑ 

κάτω από αντίξοες συνθήκες και έλλειψης προσωπικού για τις οποίες έχετε εσείς ευθύνη ως 

Δημοτική αρχή όπως και η Κυβέρνηση. Έχετε μετατρέψει πολιτισμό σε εμπόρευμα και να 

πληρώνουν οι δημότες την παροχή των όποιων υπηρεσιών, ανταποδοτικότητα που αυτόματα 

αποκλείει όλους τους δημότες που δεν έχουν την οικονομική δυνατότητα να ανταποκριθούν που 

εσείς αποδέχεστε.  

Το 95% των φόρων εισπράττεται από τα λαϊκά στρώματα και μόλις το 5% εισπράττεται από 

τους επιχειρηματικούς ομίλους και λέμε όχι στην ανταποδοτικότητα.  

Χρήματα για να χρηματοδοτηθούν οι λαϊκές ανάγκες υπάρχουν σε δισεκατομμύρια που 

παρέχει η Κυβέρνηση στο ΝΑΤΟ και στους επιχειρηματικούς ομίλους των βιομηχάνων και των 

εφοπλιστών που χρόνια τώρα την βγάζουν λάδι με επιλογή όλων των αστικών κυβερνήσεων.  

Όσον αφορά την πολιτιστική πρωτεύουσα που την διαφημίζετε παντού, αλλά δεν αναφέρετε 

στους δημότες για το πόσο θα στοιχίσει. Το μάρμαρο θα το πληρώσουν πανάκριβα οι δημότες και  

ωφελημένες θα είναι οι μεγάλες επιχειρήσεις. 
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Η ανταποδοτικότητα αποτυπώνεται στον προϋπολογισμό της ΚΕΠΑ για αυτό και θα την 

καταψηφίσουμε όπως και για το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης.  

Διεκδικούμε την καταπολέμηση της ανταποδοτικότητας, κατάργηση της 

ανταποδοτικότητας, ελεύθερη πρόσβαση στα αγαθά του πολιτισμού για όλους, επαρκή 

χρηματοδότηση από τον κρατικό προϋπολογισμό και κατάργηση όλων των ελαστικών σχέσεων 

εργασίας, προσλήψεις μόνιμου προσωπικού με πλήρη εργασιακά και ασφαλιστικά δικαιώματα.  

Ρίζος: Πολύ όμορφες ιδέες κ.Χατζησάββα. Πρόκειται για μία επιχείρηση του Δήμου όμως 

η οποία έχει τεράστια έξοδα και πρέπει να καλυφθούν. 

Φανταστείτε να εμφανιστούμε εμείς ως ΚΕΠΑ και να κάνουμε την ίδια δουλειά με τα 

υπόλοιπα εκπαιδευτήρια που υπάρχουν στην πόλη δωρεάν. Θεωρώ είναι αντιδεοντολογικό. Τα 

δίδακτρά μας είναι χαμηλά. Δεν ακούσαμε ποτέ από μαθητές και γονείς παράπονα όσον αφορά τα 

δίδακτρα και όσες φορές μπορούνε να βοηθήσουμε κάποια άτομα που έχουν συγκεκριμένες 

ανάγκες, δεν καταβάλλουν κάποιο ποσό.  

Κε Κορωνά, τα επί μέρους θέματα του προϋπολογισμού θα συζητηθούν στα διοικητικά 

συμβούλια. Θα ελεγχθούν και θα ψηφιστούν από το νέο Δ.Σ. Πάντα έτσι γινόταν. Στην δική σας 

θητεία ξέρατε όλα τα project τι περιλάμβαναν;  

Koρωνάς: Όταν παραιτήθηκα από το Δ.Σ. της ΚΕΠΑ και αυτό έγινε επίτηδες από μένα τους 

μήνες Σεπτέμβριο-Οκτώβριο, ο κ.Ρίζος ήταν ο πρόεδρος που και προϋπολογισμό ψήφισε για το 

2022 και πρόγραμμα δράσεων. Δεν έκανα το ίδιο αλλά ακριβώς το αντίθετο.  

Να θυμηθούμε το φεστιβάλ δασών και Αιγών που έχει παρακμάσει; Τα μουσικά περίπτερα 

έγιναν λόγω του κορονοϊού γιατί δεν μπορούσαμε να έχουμε εκδηλώσεις και εκμεταλλευτήκαμε 

τους θαμώνες των μαγαζιών;  

Αναφέρω τα μπαλέτα της Κρακοβίας που αναφέρεται ότι θα παρουσιαστεί στο κοινό της 

Πάτρας αλλά ούτε αυτό δεν έχετε προσέξει. Όταν αναφέρεται το Υπουργείο Πολιτισμού η το 

Παιδείας και το ψέγετε πρέπει να ξέρετε γιατί το κάνετε. Περισσότερη προσοχή στα εισηγητικά και 

την επόμενη φορά να γνωρίζετε περισσότερα πράγματα. 

Χατζησάββας: H Δημοτική αρχή δεν διεκδικεί τους πόρους που είναι απαραίτητοι ώστε 

πολλά πράγματα τα οποία παρέχονται στους πολίτες με χαμηλότερο κόστος η δωρεάν. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του Δημάρχου; 

Λεύκη ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Σακαλής, Θ.Κορωνάς, Π.Σπυρόπουλος, 

Α.Χατζησαλάτας,  Θ.Θεοδωρίδης, Π.Παπαδίνα 

Υπέρ της εισήγησης του Δημάρχου ψήφισαν είκοσι επτά (27) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: 

Β.Παπαδόπουλος, Κ.Γρηγοριάδης Σ.Ασλάνογλου, Λ.Ασλανίδης, Γ.Τσιλογιάννης, Μ.Χασιώτης, 

Σ.Διαμάντης, Γ.Μιχαηλίδης, Α.Τσαχουρίδης, Μ.Τζαφερόπουλος, Κ.Βασιλειάδης Χ.Βοργιάδης, 

Κ.Ρίζος, Ι.Παπαδόπουλος, Κ.Σαμανίδης, Η.Τσιφλίδης Ε.Κελεσίδης, Α.Λαζαρίδης, Π.Βασιλείου, 

Α.Δέλλας, Κ.Παλουκίδης, Α.Βενιόπουλος, Π.Ντάγκα, Γ.Μαλούτας, Ν.Λουκίδης, Χ.Μακρίδης 

Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Π.Χατζησάββας. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 11-1-2024 εισηγητικό σημείωμα και την πρόταση του Δημάρχου. 

2.- Την υπ’ αριθ. 2/2024 απόφαση του Δ/κού Συμβουλίου της Δημοτικής Επιχείρησης με 

την επωνυμία «Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας» 

3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 

4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε από το άρθρο 72 του 

ν.4555/2018, του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν. 

4555/2018 και τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019, των άρθρων 256 και 

260 του ν.3463/2006 και του άρθρου 4 του Π.Δ. 185/2007. 

  

Αποφασίζει κατά πλειοψηφία 

 

Εγκρίνει την αριθ. 2/2024 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου της Δημοτικής 

Επιχείρησης με την επωνυμία «Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου 

Βέροιας», επί  του ετησίου  προγράμματος δράσης, του προϋπολογισμού και του Ολοκληρωμένου 

Προγράμματος Δράσης (Ο.Π.Δ.) έτους 2024. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  8/2024 

.............................................................................................………................................. 

 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 

συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 

 

Γεώργιος Μιχαηλίδης 

 

 

Πετρούλα Παπαδίνα 

ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Β. Παπαδόπουλος  Β. Παπαδόπουλος  

Κ. Γρηγοριάδης  Ε. Ταϊπλιάδου-Κασάπη  

Σ. Ασλάνογλου  Π. Στεργιοπούλου  

Λ. Ασλανίδης  Η. Καραμήτσος  

Γ. Τσιλογιάννης  Σ. Παπά  

Μ. Χασιώτης  Ι. Καραγιάννης  

Σ. Διαμάντης     

Α. Τσαχουρίδης     

Μ. Τζαφερόπουλος     

Κ. Βασιλειάδης     

Χ. Βοργιάδης     

Κ. Ρίζος     

Ι. Παπαδόπουλος     

Κ. Σαμανίδης     

Η. Τσιφλίδης     

Ε. Κελεσίδης     

Α. Λαζαρίδης     

Π. Βασιλείου     

Α. Δέλλας     

Κ. Παλουκίδης     

Μ. Σουμελίδης     

Α. Βενιόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  31-1-2024 

Ο Δήμαρχος 

 

 

 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Α. Σακαλής 

Π. Ντάγκα 

Γ. Μαλούτας 

Χ. Μακρίδης 

Θ. Κορωνάς 

Π. Σπυρόπουλος 

Α. Χατζησαλάτας 

Θ. Θεοδωρίδης 

Π. Χατζησάββας 
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